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Referat fra ordinær generalforsamling 24. januar 2024 i 

klubhuset kl. 19.30. 
 

1. Valg af dirigent  

2. Valg af referent  

3. Valg af stemmetællere  

4. Beretning ved foreningens formand  

5. Regnskabsaflæggelse ved foreningens kasserer (den afgående kasserer fremlægger regnskabet)  

6. Indkomne forslag:  

 1. nedsættelse af aktivitetsudvalg 

 2. mere/flere med adgang til foreningens Facebook side 

7. Fastsættelse af kontingent, træningsgebyr 2024 Bestyrelsens indstilling er at vi hæver alle 

kontingentsatser i forhold til vores sidst udsendte kontingentbrev med 50 kr. Fra 2025 (se foreslåede 

takster på næste side) 

8. Valg af formand: René Pedersen modtager genvalg.  

9. Valg af et bestyrelsesmedlem: Lise Mølbak modtager genvalg 

10. Valg af to suppleanter  

11. Valg af to revisorer  

12. Valg af en revisorsuppleant  

13.Eventuelt 

 

Ad 1)  Elsebeth Haulund 

 

Ad 2) Lise Mølbak 

 

Ad 3) Birgitte / Josefine 

 

Ad 4) Vi har i år fået nogle nye instruktører til klubben, samt en træneraspirant og en hjælpetræner. 

Der skal lyde en stor tak til alle instruktører og hjælpere for indsatsen det forgangne år. 

Formandens beretning blev godkendt.  

 

Ad 5) Kassereren regnskab blev godkendt 

 

Ad 6) Der er stillet 2 forslag til dette års generalforsamling. 

   6.1) Forslag 1 går på at der er ønske om at nedsætte et aktivitetsudvalg. 

 Der blev agumenteret for og imod. Rammerne for forslaget var ikke klart definerede så forslaget 

blev trukket tilbage. Bestyrelsen opfordrede til at dette blev taget op på næste trænermøde. 

 Forslaget blev ikke vedtaget af generalforsamlingen. 

   6.2) Forslag 2 går på, at flere skal have adgang til klubbens facebook-side. 

Der blev argumenteret for at det kunne være en fordel med flere administratorer på Facebook-

siden. Der blev argumenteret omkring, at det ikke fremgik klart hvem og hvor mange der skulle 

have adgang til at administrere facebook-siden. 

 Forslaget blev ikke vedtaget af generalforsamlingen. 
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Ad 7) Det blev vedtaget at forslaget under 6b skal være gældende fra kontingent året 2025. 

 

Ad 8) Rene blev genvalgt 

 

Ad 9) Lise blev genvalgt 

 

Ad 10) Jack blev genvalgt til 1. suppleant og Britt blev valgt til 2. suppleant 

 

Ad 11) Connie og Steen blev valgt som revisorer 

 

Ad 12) Finn blev valgt til revisorsuppleant 

 

Ad 13) Der blev opfordret til, at alle hjælper hinanden mere. Og særligt at flere melder sig til rengøring 

af klubhuset og møder op til arbejdsdag. 

 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden. Mødet er hævet. 


